

# 國立交通大學經營管理研究所

## 學年度研究生碩士論文指導教授申請表

Institute of Business & management, National Chiao Tung University

Application Form for Advising Professor of Graduate Master Student

### 甲、基本資料 Basic data

學號 Student No : \_\_\_\_\_ 姓名 Name : \_\_\_\_\_

年齡 Age : \_\_\_\_\_ 年別 Grade of Class : \_\_\_\_\_

年級入學時間 Entrance time : \_\_\_\_\_ 年 Y \_\_\_\_\_ 月 M

類別 Classification :

一般生 General student

在職生，服務單位 On-job student, service unit : \_\_\_\_\_ 職務 position : \_\_\_\_\_

畢業學校 Graduated school : \_\_\_\_\_ , \_\_\_\_\_ 系 department

### 乙、論文研究方向 Thesis study work direction

簡述個人擬從事研究之方向 Briefly introduce your study work direction

\_\_\_\_\_

簡述個人在上述方向所具備之基礎，並列舉修過之相關學科及成績

Briefly introduce your basis for above mentioned direction, and list out learned related curriculum and results.

\_\_\_\_\_

### 丙、擬請 \_\_\_\_\_ 教授擔任本人論文指導教授

Plan to ask Professor \_\_\_\_\_ as my thesis advising professor

### 丁、填表人簽名 Signature of applicant : \_\_\_\_\_

日期 Date : \_\_\_\_\_ 年 Y \_\_\_\_\_ 月 M \_\_\_\_\_ 日 D

----- (以下由教授及所方簽寫) -----

----- (The Followings shall be written and signed off by the Professor and the Institute) -----

### 戊、教授意見：本人願意擔任該生之指導教授

Professor's opinion: I would like to be the Advising Professor for the Student

教授簽名 Signature of Professor : \_\_\_\_\_ 日期 Date : \_\_\_\_\_ 年 Y \_\_\_\_\_ 月 M \_\_\_\_\_ 日 D

指導教授若非本所、本校管科系、科管所或資財系專任教授，須經所長同意。本所之兼任教師每屆所指導或共同指導研究生人數之上限為3名（曾獲本校教學獎者除外）。

If the Professor were not full-time Professor of the Institute, it must be agreed by the Institute Director. The number of the newly enrolled students supervised by the same advisor cannot exceed the total enrolled number divided by the number of full-time faculty members plus extra three quotas. Each of the part-time professors from other universities can supervise or co-supervise at most three newly enrolled students each year, Except those who have ever received university teaching awards..

所長簽名 Signature of Institute Director \_\_\_\_\_ 日期 Date : \_\_\_\_\_ 年 Y \_\_\_\_\_ 月 M \_\_\_\_\_ 日 D